
 

 

Utred förskolebehovet 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

Föräldrar står i kö för att få en förskoleplats åt sina barn i Fagersanna. Detta har 

Moderaterna och Kristdemokraterna påpekat i sina budgetförslag för både 2022, 

2023 och 2024. 

Bristen på förskoleplatser gör att föräldrar får skjutsa sina barn till förskolor i Tibro 

tätort eller på andra håll. Det finns också exempel på unga familjer som avstått från 

att bygga hus i Fagersanna-Ransberg på grund av bristen på förskoleplatser. 

Detta gör att utvecklingen av Fagersanna-Ransberg riskerar att stanna upp. Det går 

inte bara att erbjuda villatomter i en kommundel utan att räkna med att detta även 

påverkar behovet av kommunal service. 

Samtidigt arbetar vi gemensamt i Skaraborg för att bli tiotusentals fler Skaraborgare 

genom de nya stora industrietableringarna. Om några av dessa ska välja att bosätta 

sig i Tibro kommun måste vi kunna erbjuda god kommunal service.  

Styret har hittills inte varit intresserade av att utöka förskolan i Fagersanna utan 

hänvisar hela tiden till att det behöver utredas mera. 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att förvaltningen får i uppdrag att utreda det samlade behovet av förskoleplatser i 

kommunen, nu och kommande år. 

Att förvaltningen tar fram en plan för när nya avdelningar ska öppna, var det ska 

öppnas och hur finansieringen kan ske. 

Att uppdraget genomförs skyndsamt under vintern 2023-2024. 
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